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 Србија је за нас била велико откровење и људи су нас веома топло дочекали у свим
деловима земље, рекао је у опроштајном разговору листу Данас шеф Делегације
Европске уније у Србији, амбасадор Мајкл Девенпорт, сумирајући утиске о
шестогодишњем боравку у овој држави.

  Девенпорт је најпре био амбасадор Велике Британије у Србији, а септембра 2013.
изабран је за шефа Делегације ЕУ.

  

Говорећи о сарадњи сą представницима власти у Србији, Девенпорт каже да је
настављена редовна, свеобухватна и плодна сарадњу са Владом Србије.

  

"Суштина је да је Србија трасирала свој пут у правцу добијања чланства у ЕУ и да је то
истакла као свој стратешки циљ. Као што сам рекао много пута до сада, мандат
Делегације ЕУ овде у Србији јесте да обезбедимо што већу могућу подршку Србији, не
само Влади Србије, већ Србији као држави, како би се припремила за обавезе које
проистичу из чланства у Унији", рекао је Девенпорт.

  

То значи, како је истакао, да имамо далекосежне, веома интензивне и и редовне
контакте са Владом Србије, на свим нивоима. Таква пракса је настављена и сигуран сам
да ће постојати и у будућности.
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Поводом тога што је недавно био спречен да говори о Извештају ЕУ на скупштинског
Одбору за европске интеграције, наводи да је упутио писмо председници Народне
скупштине у којем је затражио да се постара да се сличне ствари не догоде у
будућности, али да досад није добио одговор.

  

Девенпорт одлази из Србије на нову дужност, али није желео да каже где већ само да
је реч о другом континенту.

  

(Фонет)
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